

書院新生開學典禮

United College Initiation Ceremony for Freshmen 11/9/2009



所有出席典禮的嘉賓及學生在邵逸夫堂內合照留念。

A group photo of all participants at the Initiation Ceremony for Freshmen at Sir Run Run Shaw Hall.



院長馮國培教授在典禮上致辭歡迎新生。

Professor Fung Kwok-pui, College Head addressed the Ceremony participants.



輔導長王香生教授歡迎新生加入聯合書院的大家庭。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, welcomed the freshmen joining United College.

學生會會長郭芷欣同學鼓勵聯合同學積極投入書院生活。

Miss Rukia Kwok, President of the College Student Union, encouraged College students to actively participate in extra-curricular activities.



聯合書院國際演講會示範會議暨交職典禮

Demonstration Meeting and Inauguration Ceremony of United College Toastmasters Club 21/9/2009



聯合書院國際演講會邀得多位資深的國際演講會會員到場指導及示範，同學反應熱烈。

The United College Toastmasters Club invited a number of experienced toastmasters to present their public speaking skills which was well attended by College students.



輔導長王香生教授(後排右五)、院務主任李雷寶玲女士(後排右四)、一眾嘉賓及聯合書院國際演講會前任及新任幹事主持切餅儀式。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (back row, fifth from right); Mrs Christina Li, College Secretary (back row, fourth from right); guests and the past and new Executive Committee of United College Toastmasters Club conducted the cake cutting ceremony.